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Spørgsmål 143: Ministeren bedes kommentere materiale anvendt af Told- og 

Skatteregion Sønderborg under foretræde for Skatteudvalget den 17. november 

2004, jf. alm. del – bilag 50.

Svar:
Jeg har i min besvarelse af spørgsmål 115, vedrørende en henvendelse fra 

borgmestrene i Sønderborg-området, kommenteret en række af de forhold, som 

også omtales i henvendelsen fra Silkeborg Kommune.

Jeg skal derfor henvise til min besvarelse af spørgsmål 115. 

Jeg vil dog gerne tilføje, at jeg har forståelse for den usikkerhed omlægningen 

skaber hos medarbejderne, men jeg kan forsikre om, at vi vil gøre, hvad vi kan for, 

at den bliver så lille som mulig. 

Etableringen af fusionsorganisationen, hvor der både er medarbejdere fra 

kommunerne og fra staten, skal bl.a. bidrage til, at processen bliver tilrettelagt så 

fornuftigt som muligt. 

Herudover vil der på den fusionssiden, som alle skattemedarbejdere i kommuner og 

stat har adgang til, løbende blive informeret om arbejdet med fusionen og de tiltag, 

der skal iværksættes som konsekvens heraf. 

Jeg anser løbende orientering og information som en meget vigtig faktor i 

bestræbelserne for at mindske usikkerhederne ved en så omfattende omlægning.


